
Møtereferat:

● Generalforsamling 21. mai 2024 kl 18:00 på Hafrsfjord senteret. Mer info og formell
innkallelse kommer snart.

ref. vedtektene: Ordinær generalforsamling avholdes én gang hvert år innen
utgangen av juni. Foreningens styre innkaller skriftlig til generalforsamling med minst
14 dagers varsel. Forslag som ønskes behandlet på generalforsamlingen må være
sendt styret innen utgangen av april måned.

Dersom ingen ønsker å ta over, må vi også se på muligheten for å få engasjement
utenfra. Hva vil dette eventuelt koste?

● Vi er på saken med å komme i kontakt med kommunen ang. krysset som kan være
farlig for syklister/personer som krysser hvor bilene kjører.

● Traller er noe beboere selv må stå for
● Vi fikk sendt inn spørsmål ang hvordan vi skal håndtere avfall når det kommer til

blomster, jord osv. ref. hageavfall for de med nedsenkbare kontainere:
https://www.stavanger.kommune.no/renovasjon-og-miljo/kildesortering/hageavfall/#til-
deg-med-felles-l-sning-for-avfall
Vi må ta kontakt med kommunen.

● På Generalforsamlingen vil det komme forslag til nye vedtekter. Fint om alle som har
mulighet kan komme og bruke stemmeretten sin.

● Vi fikk spørsmål om å dele opp den årlige kontigenten. Dersom dette er noe flere
ønsker, kan det sendes inn som forslag til generalforsamlingen.

● Parkering på gjesteparkeringen med bil nr 2 som beboere benytter seg av. Hvor går
grensen for at det ikke ses på som en “gjest” ? Dette vil komme i forslag til vedtekter.

● Bilkjøring på feltet: fint om det kan være minst mulig bilkjøring på feltet, det er et
bilfritt område.

● Mer skilting til gjesteparkeringen: Man kan henge opp lapp i oppgang flere steder
med påminnelse om å registrere gjester. eventuell laminere og henge opp ute.

● Forslag til å bruke handikapp-plassene på gjesteparkeringen som en dedikert plass
til hjemmesykepleien og andre pleiere når de er på jobb hos beboere. Vi tar kontakt
med parkeringsselskapet og prøver å finne en løsning på dette slik at det blir enklere
for dem å gjøre sin jobb. Mer info om dette

● Det kom inn klager på røyking i garasjeanlegget og snus som ligger på bakken inne i
anlegget. Det er ikke bra, og veldig trist å høre

https://www.stavanger.kommune.no/renovasjon-og-miljo/kildesortering/hageavfall/#til-deg-med-felles-l-sning-for-avfall
https://www.stavanger.kommune.no/renovasjon-og-miljo/kildesortering/hageavfall/#til-deg-med-felles-l-sning-for-avfall


English below//

Minutes of the meeting:

● General meeting 21 May 2024 at 18:00 at the Hafrsfjord centre. More info and a
formal invitation will follow soon.

ref. the articles of association: Ordinary general meeting is held once a year by the
end of June. The association's board calls a general meeting in writing with at least
14 days' notice. Proposals to be considered at the general meeting must be sent to
the board by the end of April.

If no one wants to take over, we must also look at the possibility of getting
involvement from externals. What will this possibly cost?

● We are getting in touch with the municipality regarding the crossing, which can be
dangerous for cyclists/people who cross where the cars are driving.

● Trolleys are something residents themselves have to pay for
● We were sent questions about how we should handle waste when it comes to

flowers, soil etc. ref. garden waste for the change regarding waste:
https://www.stavanger.kommune.no/renovasjon-og-miljo/kildesortering/hageavfall/#til-
deg-med-felles-l-sning-for-avfall . We need to contact the municipality.

● At the General meeting, there will be proposals for new articles of association. It
would be nice if everyone who had the opportunity could come and use their right to
vote.

● We were asked about splitting the annual quota. If this is something several people
want, it can be submitted as a proposal to the general meeting.

● Parking in the guest car park with car no. 2, which residents use. Where is the line so
that it is not seen as a "guest"? This will be included in the proposed articles of
association.

● Driving on the field: it would be nice if there could be as little driving as possible, it is
a car-free area.

● More signage for the guest car park: You can hang notices in the entrance in several
places reminding you to register guests. possibly laminate and hang outside.

● Proposal to use the disabled spaces in the guest car park as a dedicated space for
home nursing and other health care workers when they are at work with residents.
We will contact the parking company and try to find a solution to this so that it will be
easier for them to do their job. More info to come

● Complaints were received about smoking in the garage facility and snus lying on the
ground inside the facility. This is very sad to hear about.


